

2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher

Online Training Summer Program

Registration Day

At 2 p.m. on June 26th, 2020, the Confucius Institute at Troy (CIT), the Center for International Languages & Cultures (CILC), and the College of Education (COE) at Troy University organized an online registration meeting for the 2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher Online Training Summer Program. It is the 11th year that Troy University has successfully held the Chinese Summer Camp. The training program transitioned online this year due to the COVID-19 pandemic. More than 80 Chinese language teachers registered for the TROY-STAR training program. The registration meeting was presided by Dr. Rui Feng, the Program Director, professor of COE at Troy University. Dr. Li Fang and Dr. Rui Zhang from the Confucius Institute at Troy (CIT) helped the participants to register online. Austin Deal, the Program Manager, helped all participants learn how to use Google Meet to conduct the camp. John Chen, the Instructional Lead, and Dr. Iris Xu, Director of CIT and CILC, also attended the registration meeting.

2020 特洛伊大学“中文之星”汉语教师

暑期在线培训项目

注册日

美国中部时间 2020 年 6 月 26 日下午 2 点，特洛伊大学孔子学院，国际语言与文化学院和教育学院组织了 2020 年 TROY-STAR 在线汉语教师线上培训项目。这是特洛伊大学成功举办“中文之星”夏令营的第 11 个年头。由于 COVID-19 疫情，培训计划今年将在线上举行。80 多名汉语教师注册了“中文之星”培训项目。此次注册会议由特洛伊大学项目负责人、教育学院杰出教授冯睿博士主持。孔子学院的方丽博士和张蕊博士帮助学员们进行了在线注册。项目经理 Austin Deal 先生向所有学员介绍如何使用 Google Meet。教学主管资深教师陈强老师以及孔子学院院长和国际语言与文化学院院长徐弘博士也参加了注册会议。